

南台科技大學 103 學年度第 1 學期課程資訊

課程名稱	管理經濟
課程編碼	70M06301
系所代碼	07
開課班級	碩研國企一甲 碩研企管一甲
開課教師	許淑?
學分	3.0
時數	3
上課節次地點	一 6 7 8 教室 S307
必選修	必修
課程概述	<p>管理經濟學是一門諸如廠商或政府等各式組織，在面臨管理問題時，應用經濟理論與方法進行解決問題的決策。本課程旨在強調供需分析，及生產、成本、市場等理論之介紹。</p> <p>Managerial Economics is the application of economic theory and methodology to managerial decision making problems within various organizational settings such as a firm or a government agency. The emphasis in this course will be on demand-supply analysis, production, cost, and market theories.</p>
課程目標	
課程大綱	<ol style="list-style-type: none"> 1.應用供需理論分析哪些因素是否會影響市場變動 2.彈性之應用 3.生產理論應用在管理上 4.長短期的成本理論 5.介紹市場結構及其均衡 6.利用總經原理介紹貨幣政策
英文大綱	<ol style="list-style-type: none"> 1.Apply demand-supply theory to analysis whether some factors cause change of market or not 2.Application of the elasticity 3.Apply production theory to management 4.Use cost theory to establish short and long run behavior 5.Describe market structures to establish market equilibrium 6.Use macroeconomic principles to address monetary policy
教學方式	
評量方法	
指定用書	Managerial Economics
參考書籍	
先修科目	

教學資源	
注意事項	
全程外語授課	0
授課語言 1	華語
授課語言 2	
輔導考照 1	
輔導考照 2	